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Protokó   Nr  42 – 14 / 2005ł

Z posiedzenia

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Gda skań

Które odby o si  w dniu 24 pa dziernika 2005 rokuł ę ź
W sali 109 w Nowym Ratuszu ul. Wa y Jagiello skie 1ł ń

Posiedzenie komisja rozpocz a o godz. 17.ooęł

Obecno : ść
                W posiedzeniu uczestniczy o ł 6 ( sze ciu) ś cz onków Komisji,ł  
czyli by o quorum do podejmowania wniosków i decyzji – lista obecno cił ś  
stanowi za cznik nr 1 i 2 do protoko u. łą ł

W  posiedzeniu  przewodniczy  ł Pan  radny  S awomir  Kosakowski  –ł  
Przewodnicz cy Komisji.ą

Przewodnicz cy Komisji radny S awomir Kosakowskią ł
Projekt porz dku obrad cz onkowie Komisji otrzymali do skrytek. Czy są ł ą 
uwago do przedstawionego porz dku obrad?ą

Poniewa  nie by o uwag, Przewodnicz cy Komisji podda  pod g osowanież ł ą ł ł  
zaproponowany porz dek obrad Komisji.ą

PORZ DEK  OBRAD:Ą

1, Informacja o przebiegu prac zespo u kontrolnego ds. ł
    prawid owo ci stosowania zamówie  publicznych w MOSiR i ł ś ń
    MOKF.
2. Przyj cie sprawozdania z dzia alno ci Komisji za III kw. 2005r.ę ł ś
3. rozpatrzenie bie cej korespondencji.żą
4. Sprawy wniesione, wolne wnioski.

Komisja – jednog o nie – 6 g osami „za’  przyj a porz dek obrad. ł ś ł ęł ą
Porz dek obrad stanowi za cznik nr 2 do protoko u. ą łą ł



PUNKT  1

Informacja o przebiegu prac zespo u kontrolnego ds.ł
prawid owo ci stosowania zamówie  publicznychł ś ń

w MOSiR  i MOKF

Radny W odzimierz Byczkowski – cz onek Komisji ł ł
Przedstawi  informacj  z przeprowadzonej kontroli przez zespó  kontrolny.ł ę ł  
Kontrole przeprowadzono w Miejskim O rodku Sportu i  Rekreacji orazś  
Mi dzyszkolnym  O rodku  Kultury  Fizycznej  w  Gda sku.  ę ś ń Protokó  zł  
przeprowadzonej kontroli stanowi za cznik nr 4 do protoko u. łą ł

Przewodnicz cy Komisji radny S awomir Kosakowskią ł
Chc  powiedzie  i  podzi kowa  cz onkom  zespo u  kontrolnego  zaę ć ę ć ł ł  
przeprowadzenie tak szczegó owej i merytorycznej kontroli. Ma y mamył ł  
k opot formalno-proceduralny. Poniewa  do tej pory by o tak, e Komisjał ż ł ż  
Rewizyjna w ramach swoich ogólnych uprawnie  do  przeprowadzaniań  
kontroli dokonywa a czynno ci kontrolnych, w których stwierdza a, e coł ś ł ż ś 
jest  dobrze  lub  le.  Nigdy  nie  zdarzy o  si  takiej  sytuacji,  w  którejź ł ę  
mieliby my  do  czynienia  ze  z amaniem prawa,  a  najcz ciej  by y  toś ł ęś ł  
uchybienia,  które  w  toku  komisji  by y  poprawiane.  Teraz  mamy takł ą 
sytuacj , e w czasie czynno ci kontrolnych zosta  sporz dzony protokó .ę ż ś ł ą ł  
Czy sporz dzony protokó  zosta  podpisany przez kontroluj cych?ą ł ł ą

Radny W odzimierz Byczkowski – cz onek Komisjił ł
Kontroluj cy  otrzymali  protokó  do  wiadomo ci.  Poprosili myą ł ś ś  
kontroluj cych o wniesienie uwag do protoko u. ą ł

Przewodnicz cy Komisji radny S awomir Kosakowskią ł
Mam  nast puj c  propozycj ,  aby  protokó  zespo u  kontrolnegoę ą ą ę ł ł  
potraktowali jako protokó  z czynno ci kontrolny, który przekazaliby my doł ś ś  
Pana Prezydenta z pro b  eby to Prezydent wniós  do niego uwagi iś ą ż ł  
sprawdzi  czy to wszystko polega na prawdzie.ł

Radny Czes aw Nowak – cz onek Komisjił ł
Jedyn  rzecz , któr  powinni my zastosowa  jako komisja rewizyjna przyą ą ą ś ć  
kontroli,  to  udzia  przedstawicieli  Prezydenta  Miasta  z  Wydzia uł ł  
Zamówie  Publicznych.  Je eli  my  nasz  protokó  przeka emy  doń ż ł ż  
Prezydenta Miasta do wiadomo ci, to Prezydent ma prawo poprzez swojś ą 
kontrol  sprawdzi  to  o  co  my  wnosimy.  My  widzimy,  e  trzebaę ć ż  
uporz dkowa  pewn  sfer  w zamówieniach publicznych. My chcemy teną ć ą ę  
protokó  i wyja nienia skierowa  do Prezydenta celem zapoznania si . ł ś ć ę
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Przewodnicz cy Komisji radny S awomir Kosakowskią ł
My  w  ramach  naszej  oceny  stwierdzamy,  e  s  nieprawid owo ci,ż ą ł ś  
uchybienia, które nale y wyja ni . I o tym, które mo na usun , które sż ś ć ż ąć ą 
istotne –  niech to  spocznie na   Prezydencie.   A  my zweryfikujemy i 
skontrolujemy czynno ci i dzia ania podj te przez Prezydenta. ś ł ę
Zasady stosowania kontroli – Komisja Rewizyjna nie ma unormowanych 
konkretnych  zasad  prowadzenia  kontroli.  S  zasady,  które  dotyczą ą 
zespo ów kontrolnych w przypadku innych instytucji, a my je li chcemy toł ś  
bardziej  formalizowa ,  to  powinni my  zachowa  pewne  zasady  tj.ć ś ć  
protokó ,  po  protokole  da  mo liwo  ustosunkowania  si  i  poł ć ż ść ę  
ustosunkowaniu si  zastosowa  wnioski pokontrolne. Tylko, e my w tymę ć ż  
momencie bierzemy na siebie odpowiedzialno , e wnioski pokontrolne,ść ż  
które  s ,  s  wnioskami faktycznymi.  I  my w tym momencie kierujemyą ą  
spraw  do Rzecznika Dyscypliny finansów Publicznych, do Prokuratury ię  
dodatkowo  z  naszych  zada  Komisji  Rewizyjnej  wyci gamyń ą  
konsekwencje, czy kierujemy spraw  do Prezydenta Trzymanie si  ci leę ę ś ś  
zapisów:  protokó ,  wnioski pokontrolne,  zalecenia pokontrolne stawiajł ą 
nas w trudnej sytuacji i ja bym wola  tego unikn .ł ąć
Uwa am,  e  ustalenia  zespo u  kontrolnego  potraktujmy  jako  naszeż ż ł  
ustalenia  pocz tkowe  i  przeka my  je  Prezydentowi.  Pa stwo  sią ż ń ę 
zapoznacie,  przeprowadzicie kontrol  i nam odpiszecie, e sprawdzono. ę ż

Radny W odzimierz Byczkowski – cz onek Komisjił ł
Nasze wnioski  nie  s  wnioskami,  które  do  czegokolwiek zobowi zuj .ą ą ą  
Nasze wnioski wynikaj  z kontroli, co my my ujawnili.ą ś

Przewodnicz cy komisji radny S awomir Kosakowskią ł
Uwa am, e te wnioski powinny si  ukaza  po zako czeniu proceduryż ż ę ć ń  
kontrolnej przez Prezydenta. My nie powinni my walczy  z dyrektoremś ć  
jednostki.  To  niech  Prezydent  walczy  z  dyrektorem  jednostki,  a  my 
oceniajmy Prezydenta. 
Protokó  zespo u  kontrolnego  kierujemy  do  Prezydenta,  a  Prezydentł ł  
przeka e do Dyrektora Wydzia u Zamówie  Publicznych. Co b dzie dalej.ż ł ń ę

Pan Jan Szczepa ski – Dyrektor Wydzia u Zamówie  Publicznych ń ł ń
W  takim  przypadku,  Prezydent  powo a  komisj  do  przeprowadzeniał ę  
kontroli. Mój wydzia  zajmuje si  przygotowaniem post powa  udzielaniał ę ę ń  
zamówie  publicznych i  od niedawna zajmujemy si  kontrolami.  Mamń ę  
braki kadrowe i  mam sygna y, aby przeprowadzi  kontrole w DRMG ił ć  
sygna  od pa stwa,  aby przeprowadzi  kontrole  w 2-ch jednostkach ił ń ć  
zg oszenie innych jednostek eby skontrolowa . To jak oddeleguj  osoby,ł ż ć ę  
to nie b dzie nikogo do przygotowania zamówie  publicznych. ę ń
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Przewodnicz cy Komisji radny S awomir Kosakowskią ł
To nie jest Pana k opot.ł
W  zwi zku  z  tym  proponuj  aby my  przes ali  protokó  wraz  zą ę ś ł ł  
za cznikami  z  przeprowadzonej  kontroli  do  Prezydenta  Miasta  ołą  
ustosunkowanie si .ę

Cz onkowie  Komisji  jednog o nie  przyj li  propozycjeł ł ś ę  
zaproponowan  przez Przewodnicz cego Komisji.ą ą

Przewodnie Komisji radny S awomir Kosakowskił
Dzi kuj  Panom  za  przybycie.  My l ,  e  dla  Panów  nie  by obyę ę ś ę ż ł  
szczególne odnoszenie si  w tej chwili do w tpliwo ci okre lonych w tymę ą ś ś  
protokole. 
Dzi kuj  równie  zespo owi  za  przeprowadzenie  tak  wnikliwej  ię ę ż ł  
szczegó owej kontroli zako czonej wnioskami. ł ń

PUNKT  2

Przyj cie sprawozdania z dzia alno ci Komisji Rewizyjneję ł ś
Za III kwarta  2005 rokuł

Przewodnicz cy Komisji radny S awomir Kosakowskią ł
Ka dy z cz onków Komisji otrzyma  ksero sprawozdania z dzia alno ciż ł ł ł ś  
Komisji za III kwarta .ł
Czy s  uwagi do przed o onego sprawozdania? ą ł ż
Mam jedn  uwag , aby na ostatniej stronie, ostatni akapit dopisali: ą ę
‘ termin kontroli wyznaczono na miesi c wrzesie  i po przeprowadzeniuą ń  
kontroli,  zespó  z o y  sprawozdanie,  które  zosta o  przekazane  doł ł ż ł ł  
Prezydenta  Miasta  z  pro ba  o  ustosunkowanie  si  do  ustale .ś ę ń  
Oczekujemy na odpowied ”ź
Kto jest za przyj ciem takiego sprawozdania?ę

Cz onkowie  Komisji  –  jednog o nie  –  6  glosami  „za”  przyj lił ł ś ę  
sprawozdanie Komisji  Rewizyjnej  za  III  kwarta  2005 roku,  ł które 
stanowi za cznik nr 5 do protoko u. łą ł
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PUNKT  3

Rozpatrzenie bie cej korespondencji żą

- sprawa Rady osiedla Brze noź

Przewodnicz cy Komisji radny S awomir Kosakowskią ł
Rada Osiedla Brze no wyst pi a do naszej komisji z wnioskiem o kontrolź ą ł ę 
zasadno ci  wyceny  warto ci  gruntu  na  przyk adzie  Pana  Borejki.ś ś ł  
Wyst pili my w tej sprawie do Pana Prezydenta, e mu uwa amy, e są ś ż ż ż ą 
zasady  stosowania  i  to,  e  wycena  ta  dotyczy aby  wszystkich.ż ł  
Jednocze nie stwierdzili my, e sprawa Pana Borejki  powinna by  jakś ś ż ć  
najszybciej  rozstrzygni ta.  Otrzymali my  odpowied  od  Zast pcyę ś ź ę  
Prezydenta Miasta Pana Wies awa Bielawskiego.ł
Proponuj  proponuj  przyj  do wiadomo ci udzielon  odpowied  Panaę ę ąć ś ą ź  
Prezydenta. 
Cz onkowie Komisji  –  jednog o nie przyj li  do wiadomo ci treł ł ś ę ś ść 
udzielonej odpowiedzi.

- pismo NZOZ „ETER-MED.”  

Przewodnicz cy Komisji radny S awomir Kosakwoskią ł
Do  naszej  Komisji  wp yn o  pismo  NZOZ  ETER-MED.  w  sprawieł ęł  
udost pnienia widny w przychodni przy ul. Jaskó czej. Wyst pili my doę ł ą ś  
Pana  Prezydenta  o  ustosunkowanie si .  Otrzymali my  odpowied  odę ś ź  
Pana  Waldemara  Nocnego –  Zast pcy Prezydenta Miasta,  z  któregoę  
wynika, e do ko ca roku sprawa jest tymczasowo rozwi zana i w rokuż ń ą  
przysz ym ma to by  kompleksowo rozstrzygni te.ł ć ę
Proponuj  przyj  tre  udzielonej odpowiedzi do wiadomo ci i  uznaę ąć ść ś ć 
spraw  za zako czona. ę ń
Proponuj  nast puj c  tre  pisma:ę ę ą ą ść
Komisja Rewizyjna  RMG po zapoznaniu si  z pismem skierowanym doę  
komisji  w  sprawie  udost pnienia  windy  i  zapoznaniu  si  z  tre cię ę ś ą  
udzielonej odpowiedzi – podziela pogl d wyra ony w pi mie Zast pcyą ż ś ę  
Prezydenta Miasta i uznaje spraw  za zako czon .ę ń ą
Powy sz  tre  pisma, cz onkowie Komisji przyj li jednog o nie –ż ą ść ł ę ł ś  
6 g osami „za”.ł
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- pismo Komisji Bud etowej RMGż  

Przewodnicz cy Komisji radny S awomir Kosakwoskią ł
Komisja Bud etowa wyst pi a do Prezydenta Miasta w sprawie przetarguż ą ł  
na lokal u ytkowy przy ul. Stary Rynek Oliwski i pismo to otrzymali my doż ś  
wiadomo ci.  Zast pca  Prezydenta  Miasta  udzieli  odpowiedzi  Komisjiś ę ł  
Bud etowej oraz udzielon  odpowied  otrzymali my do wiadomo ci. ż ą ź ś ś
Proponuje przyj  do wiadomo ci udzielon  odpowied .ąć ś ą ź

- sprawa Pana Zdzis awa Krukał  

Przewodnicz cy Komisji radny S awomir Kosakowskią ł
Wp yn y do naszej Komisji pisma Pana Kruka.ł ęł
Proponuj  przekaza  kolejne pisma Pana Kruka do Pana Prezydenta.ę ć
Proponuj  nast puj c  tre  pisma:ę ę ą ą ść
Komisja Rewizyjna RMG w za czeniu przekazuje kolejne pisma Panałą  
Zdzis awa Kruka w sprawie odmowy uzyskania lokalizacji na kiosk przył  
ul.  3-go  Maja  w  Gda sku  z  pro ba  o  ustosunkowanie  si   orazń ś ę  
informacj  Pana Prezydenta z wywi zania si  z deklaracji podj tych naę ą ę ę  
posiedzeniach Komisji”
Pismo proponuj  skierowa  do Zast pcy Prezydenta Miasta Szczepanaę ć ę  
Lewny. 

Powy sz  tre  pisma, cz onkowie Komisji przyj li jednog o nie –ż ą ść ł ę ł ś  
6 glosami „za”.

PUNKT  4

Sprawy wniesione, wolne wnioski 

Radny Czes aw Nowak – cz onek Komisjił ł
W gazecie „ Nasz Dziennik” ukaza  si   artyku  pt: Gda skie uk ady” orazł ę ł ń ł  
artyku  pt.  „  Gda scy ludzie Tuska”.  Jest napisane o moim imiennikuł ń  
Nowaku, e ‘ ż Kongres przegra  wybory, a Nowak nie odszed  a zapisał ł ł  
si  do czerwonej partii i uzyskuje uznanie i przyja  Tuska”.ę źń
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„  Dalej  tez  robi  w plakatach’  – za o y  firm  reklamow ,  która  dził ż ł ę ą ś  
nazywa si  Singnum Promotion i obs uguje m.in. rz dz cy przez POę ł ą ą  
Urz d Miasta Gda ska. W firmie nie ma ju  Nowaka”ą ń ż
W  zwi zku  z  tym,  e  te  dwa  artyku y  s  ze  sob  powi zane,  toą ż ł ą ą ą  
powinni my jako Komisja Rewizyjna zapyta  Pana Prezydenta, o zaj cieś ć ę  
stanowiska wobec postawionych Urz dowi Miasta zarzutów.ę

Radna Ma gorzata Chmiel – cz onek Komisjił ł
To co jest napisane jest nie prawd .ą
Poniewa  firma reklamowa , o której pisze dzia a a wcze niej nim Panż ł ł ś  
Nowak wszed  w polityk . ł ę

Przewodnicz cy Komisji radny S awomir Kosakowskią ł
Moim zdaniem jest to dobry temat do zadania zapytania radnego.
Komisja  Rewizyjna  nie  mo e  z  mocy  prawa  wyst powa ,  e  jakiż ę ć ż ś 
dziennikarz cos napisa , bo zrobimy si  komisj  ledcza. ł ę ą ś
W momencie kiedy Pan radny wystosuje zapytanie do Pana Prezydenta i 
Prezydent uniknie odpowiedzi, to wówczas mo na zawiadomi  Komisjeż ć  
Rewizyjn , e jest brak odpowiedzi Prezydenta. ą ż

Radny Czes aw Nowak – cz onek Komisjił ł
Je eli Komisja uwa a, e nie, to ja zapytam w drodze interpelacji. ż ż ż

Przewodnicz cy Komisji radny S awomir Kosakowskią ł
Czy zgadza si  Pan na to, ze Pan zapyta si  droga interpelacji. Poniewaę ę ż 
nie chcia bym poddawa  tego wniosku pod g osowanie.ł ć ł

Radny Czes aw Nowak – cz onek Komisjił ł
Tak. 

Radny Grzegorz Sielatycki – cz onek Komisjił
Zajmowali my si  spraw  lokalu na ul. D ugiej – a. Szyd owskiego. Co zś ę ą ł ł  
ta spraw  jest? Widzia em, e lokal funkcjonuje.ą ł ż

Przewodnicz cy Komisji radny S awomir Kosakowskią ł
By o  mówione,  e  Miasto  wypowiedzia o  lokal,  a   Pan  Szyd owskił ż ł ł  
wyst pi  do S du.ą ł ą
W zwi zku z tym proponuj  aby my wyst pili  do Prezydenta Miasta zą ę ś ą  
zapytaniem, na jakim etapie jest sprawa Pana A. Szyd owskiego. ł
Proponuj  nast puj c  tre  pisma:ę ę ą ą ść
     Komisja  Rewizyjna  Rady Miasta  Gda ska zwraca si  do  Panań ę  
Prezydenta  o  poinformowanie  Komisji,  na  jakim  etapie  znajduje  się  
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sprawa zamiany lokalu u ytkowego przy ul. D ugiej 77/78 w Gda sku –ż ł ń  
( sprawa p. A. Szyd owskiego )ł
Cz onkowie Komisji powy sz  tre  pisma przyj a jednog o nie –ł ż ą ść ęł ł ś  
6 g osami za”.ł

Poniewa  nie  by o  wi cej  spraw  wniesionych,  wolnych  wniosków  –ż ł ę  
Przewodnicz cy Komisji  radny S awomir Kosakowski  ą ł podzi kowaę ł 
qwszystkim cz onkom Komisji za przybycie. ł

Na tym posiedzenie zako czono  - 19.00. ń

Przewodnicz cyą
                             Komisji Rewizyjnej  RMG

     S awomir Kosakowskił

Protokó  sporz dzi ał ą ł
M. Topczewska- pracownik BRMG

8


	Protokół  Nr  42 – 14 / 2005
	Z posiedzenia
	Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Gdańska
	Które odbyło się w dniu 24 października 2005 roku
	W sali 109 w Nowym Ratuszu ul. Wały Jagiellońskie 1



